

# 8 ကင်ဘာရာမြို့တော်တွင် ပညာသင်ကြားသင့်သည့် အကြောင်းအချက်များ

## ဩစတြေးလျားနိုင်ငံ၏ ပညာရေး မြို့တော်



1

### ပညာသင်ကြားရန်နှင့် နေထိုင်ရန် ကမ္ဘာအဆင့်မီ မြို့တော်

ကျွန်ုပ်တို့ အချိန်အတော်ကြာကပင် ဤကဲ့သို့ ယုံကြည်ခဲ့ပါသည်။ ယခု ကမ္ဘာက သဘောတူ အသိအမှတ်ပြုပြီး ကင်ဘာရာကို နေထိုင်ရန် အသင့်တော်ဆုံး မြို့တော်တစ်ခုအဖြစ် အမြဲပင် သတ်မှတ်ခဲ့ပြီး 2018 ခုနှစ်တွင် ကျောင်းသားကျောင်းသူများအတွက် ကမ္ဘာ့ အကောင်းဆုံး မြို့တော်အဆင့် 22 ဖြစ်ခဲ့ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏မြို့တော်မှာ လိုက်လံလှစွာ ကြိုဆိုလက်ခံပြီး ဘေးအန္တရာယ်ကင်းကာ ကျောင်းသားကျောင်းသူများက ကျွန်ုပ်တို့၏ လူမှုအဖွဲ့အစည်းနှင့် ယဉ်ကျေးမှုမျိုးစုံအတွက် တတတ်တအား ဖြည့်ဆည်းပေးကြပါသည်။

2

### ပညာသင်ကြားချိန်နှင့် ပညာသင်ကြားပြီးချိန် အလုပ်အကိုင် ရရှိရေး အခွင့်အလမ်းများ

သင့်အနေနှင့် ပညာသင်ကြားနေစဉ် များစွာသော အချိန်ပိုင်းအလုပ်၊ စက်မှုလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ နေရာချထားခြင်းများနှင့် စေတနာ့ဝန်ထမ်း အခွင့်အလမ်းများ ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး အသစ်ပေါ်ထွက်လာသော စက်မှုလုပ်ငန်းများ၊ ဩစတြေးလျားနိုင်ငံ၏ ပျမ်းမျှဝင်ငွေ အမြင့်ဆုံးနှင့် အလုပ်လက်မဲ့နှုန်း အနိမ့်ဆုံးတို့နှင့် ယှဉ်တွဲကာ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘွဲ့ရသူများမှာ ခိုင်မာသော အလုပ်အကိုင်ရရှိခြင်း ရလဒ်များကို ခံစားနိုင်ကြပါသည်။



#StudyCBR



**3 ကျွန်ုပ်တို့သည် ဩစတြေးလျားနိုင်ငံ၏ ပညာရေးမြို့တော် ဖြစ်သည်။**

ကျွန်ုပ်တို့၏ အင်အားနှင့် အရည်အချင်းတို့ကို ထပ်ရှားစွာ လက်တွေ့ပြခဲ့ပြီးဖြစ်ကာ အဆင့်မြင့် တက္ကသိုလ် ငါးခု (ဩစတြေးလျားနိုင်ငံတွင် အဆင့် 1 အပါအဝင်) တို့အပြင် ကျောင်းများ၊ အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း ပညာသင်ကြားရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေးတို့အတွက် အများထက်သာလွန်သော ရွေးချယ်စရာ နည်းလမ်းများ ရှိပါသည်။



**5 ပျော်ရွှင်ကြည်နူးဘွယ်ရာများကို တစ်မျိုးပြီးတစ်မျိုး ခံစားပါ။**

ကျွန်ုပ်တို့က ပျော်ရွှင်ကြည်နူးမှုကို နှစ်ချိုက်သည်! ကျွန်ုပ်တို့၏ လူမှုရေးဆိုင်ရာ လူ့ရှားမှု ပြက္ခဒိန်တွင် ပုံမှန် ကမ္ဘာ့အဆင့်မီ ပြခန်းများ၊ ခင်းကျင်းပြသမှုများ၊ တေးဂီတမြေဖျော်ဖြေမှုများနှင့် ဗွဲ့တော်များဖြင့် ပြည့်နှက်နေသည်။ ကင်ဘာရာမြို့တော်တွင် လန်းဆန်း သွက်လက်သော ကစားနှင့် ညစာစားသုံးသည့် ယဉ်ကျေးမှုကို တွေ့နိုင်ပါသည်။ ကော်ဖီနှင့် ဆုတ်ဆိပ်ရ ကျွန်ုပ်တို့၏ အဖျော်ယမကာ စပ်ပေးသူများနှင့် စားဖိုဖွဲ့များ၏လက်ရာကို စားသုံး ခံစားလှည့်ပါ။



**7 နေရာထိုင်ခင်း အာမခံသည်။**

တက္ကသိုလ်နယ်မြေတွင် 90% ကျော်သော ဘွဲ့ကြိုသင်တန်းသားများအတွက် နေရာထိုင်ခင်း အာမခံချက်ရှိသဖြင့် မြို့တော်သစ်သို့ ရွှေ့ပြောင်းရသည့် စိတ်ဖိစီးမှုကို ကျွန်ုပ်တို့ လျော့ချနိုင်ပါသည်။

**4 သင့် စနေ၊တနင်္ဂနွေ အားလပ်ရက်ကို စိတ်ကြိုက်စီစဉ်ပါ**

အပန်းဖြေခြင်းနှင့် စေတနာ့ဝန်ထမ်းအရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဩစတြေးလျားနိုင်ငံ၏ အတက်ကြွဆုံးသော လူမှုအဖွဲ့အစည်း ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ရေကန်များနှင့် စက်ဘီး၊ မော်တော်ဆိုင်ကယ် စီးသည့် တောလမ်း၊ တောင်လမ်းတို့အပြင် မကြုံစဘူး သွားရောက်နိုင်သည့် ကျယ်ပြန့်သော တောတောင်ရုခင်းများနှင့် ပျက်စီးမှုမရှိ သန့်ရှင်းသန့်ပြန့်သော ပင်လယ်ကမ်းခြေများနှင့် ဩစတြေးလျားနိုင်ငံ၏ နင်းလျှောစီး တောင်စောင်းများကလည်း သင့်အား သဘောကျစေမည်ဖြစ်ပါသည် - အားလုံးကို အလွယ်တကူပင် သွားနိုင်ပါသည်။



**6 အသက်ရှူရောင်သွားစရာ နေရာ**

သင် ကင်ဘာရာတွင် မည်သည့်နေရာတွင်နေနေ ခေတ္တခန့် လမ်းလျှောက်ခြင်း သို့မဟုတ် စက်ဘီးစီးခြင်းဖြင့် သစ်ပင်အုပ်များ သို့မဟုတ် သဘာဝတောအုပ်များ ရှိရာသို့ ရောက်နိုင်ပြီး ACT ၏ 70% ကျော်ကျော်မှာ ဟင်းလင်းပြင်ဖြစ်သည်။ မြို့တော်ကို 2020 ခုနှစ်တွင် ပြန်လည်ပြည့်ဖြိုးမြဲ စွမ်းအင်ဖြင့် 100% စွမ်းအားပေးမည်ဖြစ်ပြီး ကမ္ဘာ့ ကျန်းမာရေးဌာနက 2017 ခုနှစ်၌ ကင်ဘာရာကို လေထုအရည်အသွေး အကောင်းဆုံး သုံးနိုင်ငံတွင် ထည့်သွင်း သတ်မှတ်ခဲ့ပါသည်။



**8 လာရောက်လည်ပတ်ရန် ကမ္ဘာပေါ်တွင် တတိယ အကောင်းဆုံး မြို့တော်**

ထိပ်တန်း ကမ္ဘာ့ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်း Lonely Planet က လည်ပတ်ရန် တတိယအကောင်းဆုံးမြို့တော်အဖြစ် ကင်ဘာရာကို 2018 ခုနှစ်တွင် သတ်မှတ်ခဲ့ပါသည်။ သင်တို့ လာရောက်လည်ပတ်နေထိုင်သည့်အခါ သင်နှင့် မိတ်ဆွေအပေါင်းအသင်းများ၊ မိသားစုဝင်များသည် မြို့တော်နှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ကို လေ့လာရသည်ကို ပျော်ရွှင်ကြည်နူးကြပါလိမ့်မည်။

